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المپیکی  علیرضا نصرآزادانی می گوید که بهتر است تکواندوکاران 
نکنند. مبارزه  برتر  لیگ  در  احتمالی  آسیب دیدگی   از  جلوگیری  برای 
برتر  لیگ  ر قا بت های  خصوص  در  اصفهان  پسند  گیتی  تیم  سرمربی 
تکواندو، اظها ر کرد: لیگ برتر امسال سطح بسیار بالایی دارد و هم به 
لحاظ کمی و هم کیفی نسبت به سال های گذشته بهتر بوده است. تیم ها 
بسیار قدرتمند ظاهر شده اند. به نوعی همه مدعی محسوب می شوند.وی 
در ادامه با بیان این که تیم گیتی پسند هفته  به هفته  عملکرد بهتری داشت، 
گفت: تیم ما خیلی دیر بسته شد و فرصت زیادی برای جذب بازیکنان 
بار در لیگ حضور داریم و در تجربه اول  اولین  برای  امسال  نداشتیم. 
بد ظاهر نشدیم. هفته های اول نتایج خوبی نگرفتیم، اما رفته رفته نتایج 
داد:  ا دا مه   اخیر عملکرد خوبی داشتیم.نصرآزادانی  بهتر شد و هفته های 
امسال سه بازیکن آذری جذب کردیم که یکی از آنها در هفته  اول مبارزه 
کرد و رادیک عیسی اف، تکواندو کار المپیکی جمهوری آذربایجان تنها 
در هفته  هفتم برای تیم ما مبارزه کرد که یک برد و یک باخت داشت. 
عاشورزاده و حجی زواره نیز که روی سهمیه المپیک تمرکز کرده بودند 
بازیکن  دو  این  حضور  و  نکرده اند  پیدا  لیگ  در  مبارزه  برای  فرصتی 
دیده  را  بیشترین ضرر  ما  تیم  شاید  دارد.  ما  برای  تبلیغاتی  جنبه  بیشتر 

البته  نکردیم.  استفاده  ملی پوش  بازیکنان  از  عنوان  هیچ  به  چون  باشد 
از نظر من اولویت با تیم  ملی است و اگر آسیب دیدگی  برای بازیکنان 
المپیکی رخ دهد جبران ناپذیر است.کاپیتان اسبق تیم ملی همچنین گفت: 
لیگ برتر تکواندو از بسیاری از تورنمنت های جهان سطح بالاتری دارد. 
سطح تکواندوی کشور بالا است و تکواندوکاران از نظر بدنی قدرتمند 
تا  نکنند  شرکت  لیگ  در  المپیکی  تکواندوکاران  که  است  بهتر  هستند. 

از آسیب دیدگی های احتمالی جلوگیری شود و برای آمادگی تا المپیک 
این  به  اشاره  با  پیدا کنند.نصرآزادانی  بهتر است در تورنمنت ها حضور 
که باشگاه گیتی پسند با مبارزه نکردن عاشورزاده در لیگ موافقت کرده 
است، اذ عان  کرد: تیم ما مشکلی با عدم حضور عاشورزاده در لیگ ندارد 
البته باشگاه های دیگر حق دارند،  از او داشته است.  و حمایت لازم را 
زیرا هزینه صرف بازیکن کرده اند و می خواهند در لیگ از آنها استفاده 
کنند. اگر فدراسیون بتواند اسپانسری پیدا کند و مقداری از مبلغ قرارداد 
بازیکن را به باشگاه دهد تا دغدغه  مالی نداشته باشند خوب است.قهرمان 
قرار  قهرمانی گفت:  دنیای  از  سابق جهان در خصوص خداحافظی اش 
بود در این فصل به عنوان مربی - بازیکن فعالیت کنم اما نمی توانستم 
تمرکز کافی داشته باشم. تکلیف حضورم در تیم  ملی هم تقریبا مشخص 
بود. تصمیم گرفتم که دنیای قهرمانی را کنار بگذارم، زیرا تا آنجایی که 
لازم بود مبارزه کرده ام و دیگر قصد بازگشت ندارم. فکر می کنم حالا در 
دنیای مربیگری مفیدتر هستم. مربیگری را خیلی دوست دارم و امیدوارم 
پیشرفت کنم. در این راه از بیژن مقانلو کمک زیادی گرفته ام و هنوز هم 
با او مشورت می کنم.وی در پایان گفت: امیدوارم در پایان فصل یکی از 

سکوهای لیگ برتر تکواندو را از آن خود کنیم.

منهای فوتبالاخبار
پاک کردن صورت مسأله به جای حل آن ؛

 تعطیلی اردوی تیم ملی چاره ساز است؟

هفته هفدهم لیگ برتر بسکتبال ؛

جنوبی های لیگ مهمان پايتخت نشینان مدعی

افشاردوست: ملی پوشان کلاس شان را حفظ کنند

دانشور: 

تنها شانسم برای رسیدن به المپیک کسب طلای کايرين آسیا است

تلاش بالوتلی برای بازگشت به لیورپول

علیرضا حیدری: به فدراسیون برنمی گردم

نصرآزادانی: بهتر است المپیکی ها در لیگ مبارزه نکنند

تصمیم  بی پولی  دلیل  به  وزنه برداری  فدراسیون 
تصمیمی  است،  گرفته  ملی  تیم  اردوهای  تعطیلی  به 
برای  اقدامی  به جای حل مسأله  نظر می رسد  به  که 
قرار  حالی که  باشد.در  مسأله  صورت  کردن  پاک 
وزنه برداری  ملی  تیم  اردوهای  جدید  مرحله  بود 
بزرگسالان بعد از مسابقات جهانی آمریکا از اول دی 
ماه آغاز شود، اما به دلیل همزمانی با هفته چهارم لیگ 
حضور  الزام  و  کشور  باشگاه های  وزنه برداری  برتر 
هماهنگی  با  مسابقات،  از  هفته  این  در  ملی پوشان 
کادرفنی و کمیته لیگ، این اردو به نهم دی ماه موکول 
اعلام  زمان  از  پیش  روز   2 و  ماه  دی  هفتم  شد.اما 
انتشار  با  وزنه برداری  فدراسیون  سایت  که  بود  شده 
مطلبی از تعویق دوباره اردوی تیم ملی خبر داد، اما 
این بار دلیل این موضوع، عدم اجرای تعهدات مالی 
کمیته ملی المپیک در تخصیص بودجه به فدراسیون 
که  در حالی است  این  بود.  عنوان شده  وزنه برداری 
دلیل لغو اردوی اول نیز در این خبر همین موضوع 
اعلام شده است در حالی که پیش از این، همزمانی با 
مسابقات لیگ عنوان شده بود!از مطلب منتشر شده در 
مسئولان  که  برمی آمد  وزنه برداری  فدراسیون  سایت 

به دنبال تحت فشار قرار دادن کمیته  این فدراسیون 
ملی المپیک برای دریافت بودجه بیشتر هستند. بدون 
و  در گذشته  فدراسیون های ورزشی، چه  تمام  شک 
نرم  پنجه  و  دست  مشکلاتی  چنین  با  آینده،  در  چه 

کرده و می کنند و دست به گریبان هستند و هیچ عقل 
سلیمی هم نمی تواند منکر آن شود، اما آیا در آستانه 
بازی های مهمی چون المپیک تعطیلی اردوی تیم ملی 
این  در  مدال آوری  از بخت های نخست  که  رشته ای 

رقابت های مهم است، چاره ساز است؟چه بهتر بود 
کردن  پاک  جای  به  وزنه برداری  فدراسیون  مسئولان 
صورت مسأله راهی برای حل آن پیدا می کردند، اما 
بدون  کردند.  انتخاب  را  راه  ساده ترین  معمول  طبق 
شک درآمدزایی یکی از اصول اولیه مدیریت آنهم در 
مانند  المپیکی  این سطح است که در فدراسیون های 
پیاده شده و می شود.اگر  کشتی و تکواندو به خوبی 
مدیری بخواهد تنها با اتکا به کمک های دولتی و نگاه 
به دست مدیران بالادستی برنامه های فدراسیون خود 
برد  به جایی نخواهد  راه  اجرایی کند بدون شک  را 
قرار  اگر  گذاشت.  نخواهد  موفقیت  مسیر  در  گام  و 
بر این باشد با رخ دادن کوچک ترین مشکلی رئیس 
فدراسیون دستور به لغو اردوهای تیم های ملی دهد 
که سنگ روی سنگ بند نمی شود و باید ورزش کشور 
را تعطیل کرد.چه بسا فدراسیون هایی که به مراتب با 
کار  بیشتری  حجم  با  و  پرفشارتر  بیشتر،  برنامه های 
را  و صورت خود  برنمی آورند  دَم  می برند،  پیش  را 
بهتر بود فدراسیون  با سیلی سرخ نگه می دارند. چه 
وزنه برداری هم با اندیشیدن چاره ای بهتر راه بهتری 

را انتخاب می کرد.

هفته هفدهم لیگ برتر بسکتبال در حالی امروز 
در  هفته  این  بازی های  مهمترین  که  می شود  برگزار 
امروز  بسکتبال  برتر  شد.لیگ  خواهد  انجام  تهران 

دوشنبه به ایستگاه هفدهم خود می رسد. در این هفته 
دو رقابت حساس در پایتخت انجام خواهد شد و در 
سالن حکیمیه دو رقیب همیشگی یعنی مهران شاهین 
یکدیگر  روی  در  رو  باید  هاشمی  مصطفی  و  طبع 
قرار بگیرند.آخرین رویارویی این دو مربی در سالن 
با  فینال سال گذشته بود که  حکیمیه در سال قبل و 
اما در لیگ امسال و  برتری مصطفی هاشمی همراه، 
دیدار رفت پتروشیمی بندرامام با هدایت شاهین طبع 
موفق به شکست تیم هاشمی در دانشگاه آزاد شد.در 
دیگر بازی مهم پایتخت شیمیدُر بدون سجاد مشایخی 

گارد راس ملی پوش خود میزبان نفت آبادان است. 
هفته ای  چند  خود  درخشان  نتایج  از  پس  آبادانی ها 
بازی هایی هم  و  ندارند  قرار  اوج خود  در  که  است 
لغو  از  است.شیمیدُر پس  متزلزل  پیروز می شوند  که 
بیشتری  استراحت  تبریز  شهرداری  مقابل  بازی اش 
نسبت به حریف خود کرده و باید دید جدال جنوبی 
ها و پایتخت  نشینان چگونه خواهد بود.جدال گرگان 
هم می تواند در نوع خود حساس باشد. بازی رفت 
دو تیم با حاشیه هایی همراه بود و درگیری هایی بین 
مشهدی  ها و گرگانی ها اتفاق افتاد. ثامن در دو بازی 

قبلی خود با هدایت مهران حتمی بازی اش را واگذار 
ارسلان  می توانند  مسابقه  این  در  دید  باید  و  کرده 
این  مدارک،  نقص  هم  باز  یا  کنند  استفاده  کاظمی 
بازیکن را سکونشین خواهد کرد.شهرداری اراک که 
دو  پتروشیمی  مقابل  گذشته  هفته  خانگی  باخت  با 
پله سقوط کرد، این هفته میهمان همنام تبریزی خود 
خواهد بود.در دیگر بازی این هفته نیروی زمینی که 
برد خوبی را مقابل ثامن در مشهد کسب کرد این هفته 
باید  را  بازی  این  است.  اصفهان  آینده سازان  میزبان 

جدال قعرنشینان دانست.

به  امروز  فدراسیون  دبیر  افشاردوست  محمود 
آلمان می رود تا به همراه لوزانو و سچلو از نزدیک 
را  اروپا  قاره  در  المپیک  انتخابی  مسابقات  رقابت 
به  افشاردوست می گوید سفرش  تماشا کند.محمود 
او  و  نیست شد  بازی  تماشای چند  برای  تنها  آلمان 
او  دارد.  برلین  در  برای حضور  بیشتری  های  برنامه 
محکوم  را  سرمایه  بانک  و  پیکان  بازی  اتفاقات  که 
در  آمده  پیش  مشکل  این  باید  دارد  اعتقاد  کند  می 
باره سفرش  در  فدراسیون حل می شد.افشاردوست 
تا  می شوم  آلمان  راهی  دوشنبه  من  گفت:  آلمان  به 
در کنار لوزانو و سیچلو رقابت های انتخابی المپیک 
در قاره اروپا را از نزدیک نظاره گر باشیم. در جلسه 
با لوزانو و سیچلو داشتیم همان جا داورزنی  ای که 
اعلام کرد که من هم باید به آلمان بروم. قرار است 

ملی  تیم  تدارکاتی  های  بازی  کردن  هماهنگ  برای 
به  اروپایی  های  تیم  مسئولان  و  مربیان  با  گفتگو  و 
را  مسابقات  کار،  این  کنار  در  البته  بروم.  این کشور 
هم زیر نظر خواهم گرفت تا با حریفان تیم ملی در 
ژاپن بیشتر آشنا شویم. همانطور که می دانید دو تیم 
از این مسابقات به ژاپن خواهند آمد و باید اطلاعات 
خوبی از آنها داشته باشیم.او درباره شکایت ورمیلیو 
حواشی  این  آمدن  بوجود  از  من  گفت:  مهدوی  از 
چنین  زیبنده  ما  والیبال  چون  هستم؛  ناراحت  واقعا 
اشتباه  اعتقاد من اصل کار ورمیلیو  به  نیست.  اتفاقی 
بوده و نباید شکایت می کرد. باید اجازه می داد اول 
این مشکل در کمیته انضباطی مطرح می شد اگر به 
نتیجه نمی رسیدیم بعد به مراجع دیگر شکایت می 
دیدار گفت:  این  درباره حواشی  فدراسیون  کرد.دبیر 

نباید  و  دانم  می  بد  را  اتفاق  این  اصل  کلا  که  من 
چنین می شد. اتفاق زشتی بود. بازیکنان فقط باید به 
فکر بازی و رقابت باشند و نباید به مسائل حاشیه ای 
کاری داشته باشند. مخصوصا بازیکنان تیم ملی باید 
کلاس و شخصیت خود را حفظ کنند و  وارد چنین 
حاشیه هایی نشوند. آنها باید کمی صبورتر عمل می 
کردند و بخاطر فحاشی ورمیلیو به فدراسیون شکایت 
مشکل  این  انضباطی  کمیته  طریق  از  تا  کردند  می 
داوری  درباره ضعف  شد.افشاردوست  می  رسیدگی 
بازی پیکان - بانک سرمایه هم توضیح داده و معتقد 
است:  بوده  دخیل  این حوادث  در  هم  داوری  است 
باید  داشت.  وجود  هم  مدیریت  ضعف  حال  هر  به 
از ابتدا کمی جدی تر با بازیکنان برخورد می شد تا 
کری های آنها تبدیل به دعوا نمی شد و این اتفاقات 

نمی افتاد. ما ابتدا جلسه کمیته انضباطی را با خاطیان 
برگزار می کنیم، اگر به این جمع بندی برسیم که داور 
هم مقصر بوده است از او هم دعوت خواهیم کرد که 
به کمیته انضباطی بیاید. اگر مقصر باشد حتما او هم 

توبیخ خواهد شد.

رکابزن تیم ملی دوچرخه سواری ایران در رشته های 
کایرین و سرعت می گوید با توجه به این که سه کاپ 
جهانی را از دست داده است، تنها شانسش برای گرفتن 
سهمیه المپیک، کسب طلای کایرین آسیا است.محمد 
دانشور در حاشیه تمرین تیم ملی دوچرخه سواری پیست 
که در اهواز در حال پیگیری است درباره وضعیت اردو 
و آمادگی خودش اظهار کرد: وضعیت نسبتا خوبی را در 
اردو شاهد هستیم؛ با وجود این اگر بخواهیم شرایط خیلی 
خوبی را برای خودمان ایجاد کنیم، اعتقاد دارم تمرینات 
باید روی پیست چوبی انجام شود چرا که مسابقات در 
با  با این حال،  افزود:  انجام می شود.وی  پیست چوبی 
توجه به وضع فعلی کشور و مشکلاتی که وجود دارد، 

فعلا در این پیست تمرینات را پیگیری می کنیم و اهواز 
هم تا حد ممکن توانسته امکانات را برای ما فراهم آورد.
عضو تیم ملی دوچرخه سواری ایران در رشته سرعت با 
بیان این که در شهرهای دیگر پیست های بهتر از اهواز 
نیز وجود دارد، عنوان کرد: عمده ترین دلیلی که ما و 
مسوولان تیم تصمیم گرفتیم تمرینات را در اهواز انجام 
دهیم، آب و هوای مناسب این شهر است چرا که اهواز 
نسبت به سایر شهرها در این فصل هوای گرمتری دارد 
و این کار ما را کمی راحت می کند ولی شهرهای دیگر 
سرد هستند و نمی شود در آنها تمرین کرد.وی اظهار کرد: 
فشاری که در اینجا و در تمرینات روی ما است به مراتب 
بیش از زمانی است که در تهران تمرین می کنیم که دلیل 

این امر نیز به ارتفاع باز می گردد چرا که ارتفاع تهران 
بالاست ولی ارتفاع اینجا تقریبا هم سطح دریا است. البته 
پیست اهواز نیز کمی سخت تر و زبرتر است و خستگی 
بیشتری به وجود می آورد.دارنده مدال طلای مسابقات 
کاپ آسیا در هندوستان درباره شانس کسب مدال خود 
در مسابقات قهرمانی آسیا نیز گفت: تمرکز من روی سه 
رشته از رشته هایی است که قرار است در آنها پا بزنم. 
مهم ترین رشته ای که برای آن برنامه ریزی کرده ام، رشته 
کایرین است که در این رشته طلای بازی های آسیایی را 
دارم. رشته های بعدی من نیز تیم اسپیرینت و یک کیلومتر 
مسابقات  در  رقبای جدی خود  به  اشاره  با  است.وی 
قهرمانی آسیا در ژاپن عنوان کرد: رکابزنان کشورهای 

ژاپن، کره جنوبی، چین و مالزی رقیبان جدی من در این 
مسابقات هستند که امیدوارم بتوانم از پس آن ها برآیم.
دانشور در پاسخ به این سوال که چه شانسی را برای 
رسیدن خود به المپیک متصور است، بیان کرد: شانس 
من برای المپیک خیلی بالا بود ولی یک سری مشکلات 
پیش آمد و باعث شد که سه کاپ جهانی را از دست 
بدهم و نتوانم در آن ها شرکت کنم. اکنون نیز تنها شانسی 
که دارم این است که طلای کایرین را در مسابقات ژاپن 
از دست  را  که من سه کاپ جهانی  کنم؛ چرا  کسب 
داده ام و چند گام از بقیه افرادی که در آن کاپ ها شرکت 
کردند، عقب تر هستم و نیاز است تا با برداشتن یک قدم 

بزرگ، آن ها را جبران کنم.

بالوتلی  ماریو  که  مدعی شد  اسپورت  دلو  گاتزتا 
قصد دارد به لیورپول بازگردد.مینو رایولا، مدیر برنامه های 
بالوتلی در حال مذاکره با یورگن کلوپ است که قرارداد 

قرضی را فسخ کرده و ماریو را در زمستان به لیورپول 
برگرداند. بالوتلی که عملکرد نسبتا خوبی در میلان داشت، 
به دلیل مصدومیت مقابل جنوا از اواخر شهریور از میادین 

به دور است و همچنین زیر تیغ جراحی نیز رفته است.
رایولا پیشتر گفته بود که انتظار دارد در تابستان بالوتلی به 
آنفیلد بازگردد ولی حالا در تلاش است در ژانویه این اقدام 

را عملی کند. با مصدومیت های متعدد بنتکه و استوریج، 
لیورپول تنها 22 گل در لیگ به ثمر رسانده و به دنبال یک 

مهاجم دیگر نیز خواهد بود.

جهانی  مسابقات  از  قبل  کرد  اعلام  کشتی  فدراسیون  رییس  نایب 
استعفا داده و قصد بازگشت به فدراسیون کشتی ندارد.علیرضا حیدری 
درباره صدور حکم نایب رییسی اش از سوی وزارت ورزش و جوانان 
کشتی  فدراسیون  به  دوری  ماه ها  از  پس  آیا  اینکه  و  ماه   22 از  پس 
بازخواهد گشت یا خیر، اظهار کرد: من پیش از آغاز مسابقات جهانی 
لاس وگاس از سمت نایب رئیسی فدراسیون کشتی استعفا دادم اما به 
کسی چیزی نگفتم تا مبادا برای تیم ملی مشکل و حاشیه ای بوجود بیاید. 
من این حکم را نمی پذیرم ولی باز هم می گویم هر جایی که کشتی ایران 
به آن کمک کنم در خدمت کشتی  بتوانم  باشد و  احتیاج داشته  به من 
خواهم بود. من قبلا استعفا داده بودم و اصلا نیازی به زدن این حکم نبود.
دارنده مدال برنز المپیک افزود: من احتیاجی به قبول هیچ پستی ندارم و 
حکم هم لازم ندارم چرا که حکم علیرضا حیدری را خدا زده است. من 
هیچ گاه در جهت تخریب کسی کار نکردم و هدفم همیشه خدمت بوده 
است.حکم من هر آنچه دلم می گوید است که همان دوست داشتن ایران 
و آرزوی پیشرفت جوانان آن است. خیلی کم پیش می آید که من گریه 
کنم اما تنها جایی که گریه ام می گیرد و بغض گلویم را فشار می دهد زمانی 
است که پرچم ایران در دنیا به اهتزاز در می آید. پس این احساس از حس 
درونی من و عشق به ایران سرچشمه می گیرد.وی درباره علت استعفای 
خود از فدراسیون کشتی گفت: احساس کردم بودن یا نبودنم خیلی در 

آنجا احساس نمی شود و به آن صورت کمکی نیست که بخواهم انجام 
بدهم. نوع مدیریت خادم با آن چیزی که در ذهن من است بسیار متفاوت 
فدراسیون  هم  فدراسیون  می شد.  کارهایمان  در  تداخل  باعث  و  است 
از  بگذاریم و هر کمکی هم  احترام  او  به  باید  ما  رسول خادم است و 
دستمان بربیاید برای او و پیشرفت کشتی انجام دهیم. سبک مدیریتی و 
نگاه من و خادم متفاوت است و گاهی اوقات انسان با نبودنش می تواند 
به یک نفر کمک کند که من نیز به همین جهت از فدراسیون کنار کشیدم.
حیدری خاطرنشان کرد: روزی که احساس کردم حضورم در فدراسیون 
جدی گرفته نمی شود و از سویی دیدگاهم با خادم بسیار متفاوت است 
بهتر دیدم که استعفا بدهم و در فدراسیون نمانم. حضور من تنها برای 
عوام خوب است. من خیلی صبر کردم تا بهترین کار را انجام بدهم اما 
است. کشتی  فدراسیون  از  کناره گیری  و  استعفا  دادن  کار  بهترین  دیدم 
دارنده شش مدال کشتی جهان و المپیک در پاسخ به این سوال که اگر 
فدراسیون کشتی از شما بخواهد به این فدراسیون بازگردید در تصمیم 
خود تجدید نظر خواهید کرد یا خیر گفت: من بچه مدرسه ای نیستم که 
به دنبالم بیایند. من و خادم با هم زندگی کرده ایم و به خوبی همدیگر 
را می شناسیم. نیازی به این کارها نیست. ما مدل هم نیستیم و نمی توانیم 
در کنار هم کار کنیم. اصلا هم بحث من شخصی نیست بلکه کاری و 
دیگر  و  من  امثال  اگر  که  چرا  هستم  خادم  ممنون  من  است.  مدیریتی 

که  است  این  بخاطر  بمانند  کنار  با خیال راحت می توانند  اهالی کشتی 
خادم کارش را بسیار خوب انجام می دهد و این آسودگی خیال به برکت 
حضور او در راس کشتی ایران است. او کارش را خیلی خوب بلد است 
و خیال ما نیز به همین علت آسوده است.حیدری در پایان در پاسخ به این 
سوال که پس با این اوصاف خادم باید به فکر یک نایب رییس دیگر باشد 
گفت: فکر می کنم او نیازی به نایب رییس نداشته باشد چرا که به حدی 

پرتوان و با انرژی کار می کند که دیگر احتیاجی به نایب رییس ندارد.

آرسنال به دنبال جذب اوبامیانگ
قصد  آرسنال  که  داد  گزارش  سان  روزنامه 
مهاجم  اوبامیانگ،  امریک  پیر  جذب  برای  دارد 
دهد. ارائه  باشگاه  این  به  پیشنهادی  دورتموند، 
مهاجم 26 ساله عملکرد فوق العاده ای در این فصل 
داشته و از بهترین های اروپا بوده است. او از پیش 
در لیست خرید خیلی از باشگاه ها از جمله آرسنال 
قرار گرفته و به نظر می رسد ونگر برای جذب او 
مصر است.  او در 23 بازی برای تیمش، 24 گل 
به ثمر رسانده و بسیار آماده است.از سوی دیگر، 
با ورود به نیم فصل دوم، تعداد مصدومین آرسنال 
بالاتر خواهد رفت و از همین رو ونگر می خواهد 
با جذب بازیکن دست خود را برای انتخاب بازتر 
گابونی  مهاجم  جذب  برای  ها  توپ چی  بگذارد. 

باید با یونایتد، چلسی و لیورپول رقابت کنند. 

پیشنهاد جالب میلانی ها به ایسکو
باشگاه میلان نیز به جمع مشتریان ایسکو، ستاره 
رئال مادرید اضافه شد.ستاره مالاگایی که از وضعیت 
به  بنیتس  با  و  نیست  راضی  مادرید  رئال  در  خود 
مشکلاتی نیز برخورد کرده، در چند بازی اخیر رئال 
تنها 12 دقیقه به میدان رفته و به یک نیمکت نشین 
که  این هستند  از  است. شواهد حاکی  تبدیل شده 
اوضاع برای ایسکو در رئال خوب پیش نمی رود و 
ممکن است در آینده ای نزدیک این باشگاه را ترک 
کند.هفته گذشته شایعاتی در مورد علاقه منچسترسیتی 
برای خرید این بازیکن منتشر شد که از سوی پیگیرنی، 
مربی سیتی تکذیب شدند با این حال بر کسی پوشیده 
نیست که ایسکو رابطه گرمی با مانوئل پیگرینی از 
زمان حضور این مربی شیلیایی در مالاگا دارد.گاتزتا 
دلو اسپورت هم ادعا کرد که باشگاه میلان پیشنهاد 
قابل توجهی به ایسکو ارائه داده و به وی اعلام کرده 
که در صورت قبول این پیشنهاد، حضورش در ترکیب 
ثابت تضمین شده است. حال باید دید واکنش ایسکو 
به پیشنهادات اخیری که برایش رسیده چه خواهد 
بود. او به احتمال فراوان امشب برابر والنسیا هم روی 

نیمکت خواهد نشست.

تراشتگن، گزینه اول لیورپول 
جذب  برای  دارد  قصد  لیورپول  میرر  دیلی 
در  بارسلونا  بان  دروازه  تراشتگن،  آندره  مارک 
ژانویه پیشنهادی به این باشگاه ارائه دهد.تراشتگن 
و  بارسلوناست  اروپایی  بازی های  گلر  همچنان 
میدان  به  براوو  کلودیو  دل ری،  کوپا  و  لالیگا  در 
سبب  نیز  گذشته  فصل  موضوع  همین  می رود. 
نظر می رسد دروازه  به  بو  تراشتگن شده  ناراحتی 
بان آلمانی به دنبال جدایی از باشگاه است.از سوی 
دیگر کلوپ به مینوله اعتقاد چندانی ندارد و قصد 
دارد گلر سطح بالاتری جذب کند.پیشنهاد لیورپول 
12 میلیون پوند است ولی رقم فسخ تراشتگن 65 
میلیون پوند است و ارزش او ودرخواست احتمالی 

باراس، حدود 20 میلیون پوند است.

افت عجیب بارسلونا 
پس از ال کلاسیکو

از پیروزی درخشان بر رئال در  بارسلونا پس 
برنابئو، از 5 بازی بعدی خود در لالیگا دو برد و سه 
تساوی کسب کرده و صدر جدول را نیز به اتلتیکو 
مادرید واگذار کرده است.وقتی بارسا در ال کلاسیکو 
با 4 گل رئال مادرید را در هم کوبید، بسیاری این تیم 
را فاتح بلامنازع لالیگا دانستند ولی جالب اینکه آبی 
اناری ها در 5 بازی بعد از ال کلاسیکو تنها دو برد 
کسب کرده اند. آنها سوسیداد را با 4 گل شکست 
دادند و سپس در زمین والنسیا با تساوی 1-1 متوقف 
شدند. بارسلونا در ادامه در زمین خود بازی 2-0 برده 
برابر لاکرونیا را با تساوی 2-2 عوض کرد و سپس 
به جام جهانی باشگاه ها رفت. بارسلونا در بازگشت 
به لالیگا موفق شد بتیس را با 4 گل درهم بکوبد اما 
شنبه شب در زمین اسپانیول بک بار دیگر در کسب 
پیروزی ناکام ماند و مقابل رقیب همشهری بدون گل 
متوقف شد.همین 6 امتیاز از دست رفته سبب شد 
اتلتیکو جای بارسا را در صدر جدول، هرچند با یک 
بازی بیشتر اشغال کند. بارسا در حال حاضر دو امتیاز 
از اتلتیکو کمتر دارد و بازی عقب افتاده خود را نیز 
باید 27 بهمن ماه برابر خیخون برگزار کند.نگاهی به 
آمار بازیکنان بارسا نشان می دهد که سه بازیکن این 
تیم، سوارز، راکیتیچ و بوسکتس، بیش از  2000 دقیقه 
به میدان رفته اند و  ماسکرانو و آلوس نیز در آستانه 
رسیدن به مرز 2000 دقیقه هستند. بارسا تا بدینجای 
فصل در همه رقابت ها 30 بازی برگزار کرده و با 
توجه به محرومیت این تیم از خرید بازیکن در یک 
سال گذشته، انریکه با کمبود بازیکن روی نیمکت 
مواجه بوده است.سرمربی بارسا روز گذشته فقط از 
یک تعویض خود استفاده کرد و در مقابل والنسیا نیز 
ترجیح داد تعویضی انجام ندهد. با اضافه شدن آردا 
توران و الیکس ویدال، انریکه می تواند از این پس 
استراحت بیشتری به ستارگان خود بدهد و در بازی 
های دشوارتر نیم فصل دوم، با آمادگی بیشتری تیمش 

را به مصاف رقبا بفرستد.

هازارد: چلسی شانس قهرمانی 
در دو جام را دارد

ادن هازارد، ستاره بلژیکی چلسی، به موفقیت 
تیمش در نیم فصل دوم خوشبین است و چلسی را 
صاحب شانس برای قهرمانی در دو جام می داند.
پس از اینکه چلسی تا هفته 16 لیگ برتر انگلیس، 
قرار  شانزدهم  رده  در  و  شد  شکست   9 متحمل 
برکناری  به  تصمیم  باشگاه  این  مدیران  گرفت، 
آقای  جای  به  هیدینک  گاس  گرفتند.  مورینیو 
خاص هدایت چلسی را بر عهده گرفت و هازارد 
مسیر  در  چلسی  جدید،  مربی  با  که  است  معتقد 
درستی قرار دارد. این تیم با مریگری هیدینک، در 
برد و دو تساوی کسب  بازی اخیر خود یک  سه 
برای  چلسی  شانس  مورد  در  است.هازارد  کرده 
وبسایت  به  دوم  نیم فصل  در  موفقیت  به  رسیدن 
این باشگاه گفت:« ما در مسیر درستی قرار داریم و 
فقط باید استارت پیروز شدن در بازی های پیش 
رو را بزنیم.هر چقدر بیشتر پیروز شویم، اطمینان 
و اعتماد به نفس از دست رفته ما بیشتر می شود.
در نیم فصل دوم ما هنوز شانس قهرمانی در جام 
حذفی و نیز لیگ قهرمانان را داریم. نیازی نیست 
که  کاری  تنها  کنیم؛  فکر  ها  دست  دور  به  خیلی 
باید انجام دهیم کسب پیروزی در بازی های بعدی 
است. هرچقدر بیشتر، بهتر.«چلسی در جام حذفی، 
هفته آینده به مصاف اسکانتورپ یونایتد و در یک 
هشتم لیگ قهرمانان نیز اواخر بهمن ماه به دیدار 

پاری سن ژرمن خواهد رفت.

محمدپور منتظر دستور وزیر
سعید محمدپور ملی پوش وزنه برداری ایران 
ملی  تیم  لندن، در جریان رکوردگیری  المپیک  در 
وزنه برداری از ناحیه آرنج دچار آسیب دیدگی شد 
و اکنون پس از گذشت 2 ماه و 18 روز از اتفاقی 
کیلوگرمی   190 وزنه  زیر  در  محمدپور  برای  که 
افتاد، مشخص شده که او باید تحت عمل جراحی 
در  وزنه بردار  این  که  می شود  گفته  و  بگیرد  قرار 
آلمان عمل جراحی خود را انجام خواهد داد.داود 
باقری رییس کمیته پزشکی فدراسیون وزنه برداری 
که  گفتند  جراح  دو  یکی  کرد:  بیان  مورد  این  در 
محمدپور باید تحت عمل جراحی قرار بگیرد. او 
در ایران و آلمان می تواند این کار را انجام دهد اما 
در ایران تضمینی وجود ندارد و اگر در آلمان عمل 
این  بر  نظرش  محمدپور  خود  است.  بهتر  شود، 
بود که در آلمان عمل شود. از این رو فدراسیون 
درخواستی را برای وزیر ورزش و جوانان ارسال 
وزنه بردار  این  برای عمل جراحی  تا کمکی  کرده 
انجام گیرد. وزیر قول حمایت داده بود و اکنون نیز 

منتظر هستیم تا ببینیم چه دستوری می دهد.

اوشین: لیگ بسکتبال امسال 
قابل پیش بینی نیست

ایران  بسکتبال  ملی  تیم  چهار  پست  بازیکن 
شیمیدر  تیم  وضعیت  کردن  ارزیابی  مناسب  با 
گفت: کیفیت این فصل از لیگ برتر مناسب است.
در  تهران  درباره شرایط شیمیدر  اوشین ساهاکیان 
ما  تیم  کرد:  اظهار  بسکتبال  برتر  لیگ  رقابت های 
همین  به  اتکا  با  توانسته  و  دارد  جوانی  بازیکنان 
نفرات جوان کارش در لیگ را ادامه دهد. به نظرم 
خوب کار کرده ایم و با سیاستی که مدیریت باشگاه 
تا  بیاوریم.  به دست  نتایج خوبی  توانستیم  داشت 
چند بازی قبل هم شرایط خوب بود اما در یکی دو 
بازی نتوانستیم آن طور که باید و شاید رقابت کنیم 
و در جدول پایین آمدیم.کاپیتان شیمیدر افزود: با 
این حال تمام تلاش  تیم این است که بتواند نقاط 
باشد.  بهتر  کار  ادامه  در  و  ببرد  بین  از  را  ضعف 
امیدواریم  و  داریم  نفت  برابر  هم  دشواری  دیدار 
بتوانیم در این مسابقه خانگی نتیجه خوبی کسب 
کنیم تا فاصله مان با بالای جدول زیاد نشود.بهترین 
پست 4 آسیا در سال 2013 در پاسخ به این سوال 
می بینید  چطور  را  شیمیدر  خارجی  بازیکن  که 
از نظر  اما هنوز  بازیکن توانمندی است  گفت: او 
بدنی شرایط مناسبی به دست نیاورده و باید بهتر 
شود. مطمئنا با آمادگی بدنی می تواند برای تیم موثر 
باشد.ملی پوش بسکتبال ایران در پایان سطح کیفی 
امسال  لیگ  ارزیابی کرد و گفت:  مناسب  را  لیگ 
شرایط خوبی دارد و تیم ها نزدیک به هم هستند. 
فاصله تیم ها کم است و نبود حاشیه امنیت باعث 
شده رقابت بهتر شود. همین که مثل سال های قبل 
فاصله  بقیه  از  و  نیستند  مدعی  خاص  تیم  چند 
ندارند مناسب بودن کیفیت لیگ را نشان می دهد. 
نزدیک  رقابت ها  واقعا  و  نشده  دسته بندی  جدول 

است.

هجوم کشتی گیران ایرانی 
به آذربایجان!

در  ایرانی  کشتی گیران  از  زیادی  تعداد 
آذربایجان  جمهوری  کشور  قهرمانی  رقابت های 
حضور  می رسد  نظر  رفتند.به  تشک  روی  به 
ورزشکاران ایرانی در رقابتهای کشوری جمهوری 
یک  به  تکواندو  و  کشتی  در  جمله  از  آذربایجان 
اپیدمی تبدیل شده است. رقابتهای کشتی قهرمانی 
که  است  میدانی  آخرین  آذربایجان  جمهوری 
داده اند.در  مسابقه  آنجا  در  ایرانی ها  از  تعدادی 
روی  به  ایرانی  چهره  دو  آزاد  کشتی  رقابت های 
سکو رفتند. در وزن 57 کیلوگرم امید جلالی بهار 
تا فینال پیش رفت اما در این مرحله با نتیجه 3 بر 
2 مغلوب امیر ارسلان اف شد و به مدال نقره رسید. 
همچنین در وزن 125 کیلوگرم سید رضا موسوی 
به مدال  کشتی گیر شاخص سنگین وزن مازندرانی 
بر   6 کیلوگرم   125 نهایی  نیمه  در  او  رسید.  برنز 
قهرمان  نایب  ماگومدف  مغلوب جمال الدین  صفر 
جهان شد.مصطفی دامادی هم در وزن 61 کیلوگرم 
پنجم شد اما جلال زمان و محمدرضا سرگو سایر 
رفتند  تشک  روی  باکو  در  که  بودند  آزادکارانی 
ایرانی ها  کار حضور  پایان  این  و حذف شدند.اما 
کشتی  در  که  چرا  نبود  آذربایجان  مسابقه های  در 
فرنگی نیز مهدی کریمی در 98 کیلوگرم و حمید 
رفتند.  تشک  روی  به  کیلوگرم   130 در  احمدی 
رقابت های  مسابقه های  در  که  احمدی  حمید 
انتخابی تیم ملی در وزن 130 کیلوگرم ششم شده 
بود در این مسابقه ها به مدال برنز رسید و مهدی 
کریمی هم در رده پنجم قرار گرفت.این در حالی 
است که دو چهره شاخص ایرانی در حال حاضر 
عضور تیم ملی کشتی فرنگی جمهوری آذربایجان 
هستند. سامان طهماسبی در 85 کیلوگرم و صباح 
دو  امسال  شدند  موفق  کیلوگرم   130 در  شریعتی 
بدست  آذربایجان  جمهوری  برای  المپیک  سهمیه 
اروپایی  میادین جهانی و  بارها در  این دو  آورند. 
کرده اند.آذربایجانی ها  مدال  صاحب  را  آذربایجان 
معمولا در مسابقات قهرمانی کشور خود چهره های 
به  تا  می کنند  انتخاب  را  کشورها  سایر  شاخص 

عضویت تیم ملی درآورند.

نماد بازی های آسیایی 2018 
تغییر می کند

نماد بازی های آسیایی 2018 اندونزی پس از 
به  عمومی  می کند.اعتراض  تغییر  اخیر  اعتراضات 
دولت  تا  باعث شد   2018 آسیایی  بازی های  نماد 
انتخاب یک  این نماد و  به تغییر  اندونزی تصمیم 
این  قبلی  نماد  به عنوان  طرح جدید کند.»دراوان« 
مسابقات لباسی به تن دارد که ورزشکاران هنرهای 
رزمی کشور اندونزی آن را به تن می کنند اما پس 
از رونمایی، انتقاد شدیدی به آن شد.منتقدان اعتقاد 
دارند که این پرنده بیشتر شبیه به یک مرغ طراحی 
شده و شباهتی به یک پرنده عجیب و غریب که 
مدنظر مردم اندونزی است، ندارد.انتقاد دیگر این بود 
که چیزی که نشان دهنده فرهنگ و میراث اندونزی 
نهراوی« وزیر  ندارد.»امام  دراوان وجود  در  باشد، 
ورزش اندونزی پس از این انتقادات به کمیته ملی 
المپیک دستور داد که یک طرح جدید با یک ایده 
جدید رسم شود.بازی های آسیایی 2018 بزرگترین 
تورنمنتی است که اندونزی از زمان استقلالش در 
سال 1945 تاکنون برگزار خواهد کرد. این بازی ها 
در تاریخ 18 آگوست 2018 آغاز می شود و در 2 

دسامبر 2018 به پایان می رسد.


